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  ____ ____ 

KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN 
 

Lunds Tekniska Högskola 
 

 
Kemi- och Biotekniksektionsstyrelsens femte protokollmöte. Mötet ägde rum klockan 17.15 onsdagen  

den 9 september 2020 digitalt via Zoom. 
 
Protokoll 

 Ärende Åtgärd 
   
§ 1. OFMÖ Ordförande David Bergman förklarade Kemi- och 

Biotekniksektionens Styrelses femte protokollmöte öppnat 
klockan 17.24.  

   
§ 2. Tid och sätt Mötet godkände tid och sätt.  
   
§ 3.  Närvarande David Bergman, Casper Nisula, Lisa Lindahl, Alma Fahlén 

Hammar, Johan Thorsson, Sofia Bengtsson, Karl 
Möllerberg och Johan Hallbeck. 

   
§ 4. Frånvarande - 
   
§ 5.  Adjungeringar Adam Jacobsson Trönndal, Adam Svensson, Jerry Guan, 

Sofie Ekelund, Elsa Blomskog, Arvid Lillängen, Gustav 
Bågmark, Josefin Nordqvist, Karl Langsér, Malin 
Strandmark, Ida Söderberg, Hanna Sjöman, Annika Silva, 
Daria Martynova, Edvin Lycknets, Ellen Jonsson, Lovisa 
Persson, Viktor Halldén, Ida Hammer, Erik Fajersson, 
Linnea Gustafsson, Isabel Kristensson, Nelly Franzén, 
Arvid Norberg, Elsa Ernestål, Joar Stephansson, Ragna 
Sandell, Lovisa Björn, Agnes Häussermann, Axel 
Carlsson, Wilma Hendberg, Nils Sandberg, Sara 
Magnusson, Björn Abrahamsson, Saga Jarlson, Linus 
Wängnerud och Herman Andersson. 
 
Mötet valde att adjungera de ovanstående med 
närvaro-, yttrande- och yrkanderätt. 

 Andrea Öhlander och Sofia Fureby 
anlände till mötet klockan 17.29.  
 
Mötet valde att adjungera Andrea 
Öhlander och Sofia Fureby med 
närvaro-, yttrande- och yrkanderätt. 

 

   
§ 6. Val av tvenne justerare  Sofia Bengtsson och Casper Nisula kandiderade.  

 
Mötet valde Sofia Bengtsson och Casper Nisula till 
justerare. 

   
§ 7. Anmälan övriga frågor Inga övriga frågor anmäldes.  
   
§ 8. Fastställande av dagordning Alma Fahlén Hammar informerade att hon begått ett 

misstag då det saknas föredragare för punkt 24 och 25 i 
dagordningen. Hon meddelade att det är David Bergman 
respektive Andrea Öhlander som kommer att föredra 
dessa punkter.  
 
Mötet valde att fastställa dagordningen. 
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§ 9.  Föregående protokoll (Bilaga 1) David Bergman föredrog protokollet från Styrelsens fjärde 

protokollmöte enligt bilaga 1. 
 
Mötet valde att lägga föregående protokoll till 
handlingarna. 

 Nicole Nilsson anlände till mötet 
klockan 17.35.  
 
Mötet valde att adjungera Nicole 
Nilsson med närvaro-, yttrande- 
och yrkanderätt. 

 

   
§ 10. Avsägelser Sofie Ekelund avsade sig posten som Cyberjon, Axel 

Andreasson avsade sig posten som Valberedningsledamot 
och Lina Rikås avsade sig posten som Mässkontakt genom  
Valberedningens Ordförande Arvid Norberg.  
 

 Sofie Liljewall anlände till mötet 
klockan 17.36.  
 
Mötet valde att adjungera Sofie 
Liljewall med närvaro-, yttrande- 
och yrkanderätt. 

 

  Mötet valde att ta avsägelserna i klump. 
 
Mötet valde att entlediga de ovan nämnda sina 
poster. 

 Tilda Fransson anlände till mötet 
klockan 17.38.  
 
Mötet valde att adjungera Tilda 
Fransson med närvaro-, yttrande- 
och yrkanderätt. 

 

   
§ 11. Fyllnadsval  Ordförande David Bergman och Valberedningens 

Ordförande Arvid Norberg informerade att mötet 
kommer att följa Policy för Funktionärsval och vad detta 
innebär. 

 Sofie Ekelund lämnade mötet klockan 
17.45.  

 

  Daria Martynova kandiderade till Ettan.  
 

 Tilda Fransson lämnade mötet 
klockan 17.55. 

 

  Ragna Sandell kandiderade till Ettan.  
 Felix Forsberg anlände till mötet 

klockan 18.01. 
 
Mötet valde att adjungera Felix 
Forsberg med närvaro-, yttrande- 
och yrkanderätt.  

 

  Edvin Lycknets kandiderade till Ettan.  
 
Nils Sandberg kandiderade till Ettan.  
 
David Bergman yrkade på  
 
att begränsa diskussionstiden till 10 minuter. 
 
Mötet valde att bifalla David Bergmans yrkande.  
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 Wilma Hendberg lämnade mötet 
klockan 18.11. 
 
Arvid Norberg lämnade mötet 
klockan 18.15. 

 

  Mötet valde Ragna Sandell till Ettan.  
 Ragna Sandell lämnade mötet klockan 

18.27.  
 

  Björn Abrahamsson kandiderade till Bettan.  
 Nils Sandberg lämnade mötet klockan 

18.31. 
 

  Saga Jarlson kandiderade till Bettan.  
 
Ellen Jonsson kandiderade till Bettan.  
 
Joar Stephansson kandiderade till Bettan.  

 Axel Carlsson lämnade mötet klockan 
18.49. 

 

  Adam Svensson kandiderade till Bettan.  
 
Lovisa Björn kandiderade till Bettan.  
 
Mötet valde Adam Svensson till Bettan.  

 David Bergman yrkade på  
 
att ta 10 minuters paus. 
 
Mötet valde att bifalla David 
Bergmans yrkande. 
 
Mötet ajournerades klockan 19.13. 
 
Lovisa Björn, Nelly Franzén, Joar 
Stephansson, Sofia Fureby, Felix 
Forsberg och Björn Abrahamsson 
lämnade mötet under pausen. 
 
Mötet återupptogs klockan 19.23. 
 
Frida Knutsson anlände till mötet 
klockan 19.24.  
 
Mötet valde att adjungera Frida 
Knutsson med närvaro-, yttrande- 
och yrkanderätt.  

 

  Edvin Lycknets kandiderade till Studierådsledamot – 
Specialiseringsnivå.  
 
Mötet valde Edvin Lycknets till Studierådsledamot – 
Specialiseringsnivå.  

 Edvin Lycknets lämnade mötet 
klockan 19.27.  

 

  Annika Silva kandiderade till Cyberjon. 
 
Ellen Jonsson kandiderade till Cyberjon. 
 
Isabel Kristensson kandiderade till Cyberjon.  
 
Herman Andersson kandiderade till Cyberjon.  

 Gabriella Petersson anlände till mötet 
klockan 19.50.  
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Mötet valde att adjungera Gabriella 
Petersson med närvaro-, yttrande- 
och yrkanderätt.  

  Mötet valde Ellen Jonsson till Cyberjon.  
 Adam Svensson lämnade mötet 

klockan 19.51.  
 
Ellen Jonsson lämnade mötet klockan 
19.52. 
 
Karl Langsér lämnade mötet klockan 
19.54.  

 

  Daria Martynova kandiderade till Idrottsjon.  
 
Saga Jarlson kandiderade till Idrottsjon. 
 
Annika Silva kandiderade till Idrottsjon. 

 Linnea Gustafsson lämnade mötet 
klockan 20.17. 

 

  Elsa Ernestål kandiderade till Idrottsjon. 
 
Herman Andersson kandiderade till Idrottsjon. 
 
Linus Wängnerud kandiderade till Idrottsjon 

   
 Casper Nisula frågade om båda 

kandidater väljs samtidigt. David 
Bergman svarade att de gör det.  

 

  Mötet valde Elsa Ernestål och Linus Wängnerud till 
Idrottsjoner.  
 
Gustav Bågmark kandiderade till Mässkontakt 

 Herman Andersson, Daria Martynova 
och Saga Jarlson lämnade mötet 
klockan 20.42 

 

  Mötet valde Gustav Bågmark till Mässkontakt.  
 
 

 Linus Wängnerud, Elsa Ernestål, 
Isabel Kristensson och Gustav 
Bågmark lämnade mötet klockan 
20.43.  

 

  Elsa Blomskog kandiderade till Miljösamordnare.   
 Jerry Guan lämnade mötet klockan 

20.46 och Annika Silva lämnade mötet 
klockan 20.47. 

 

  Agnes Häussermann kandiderade till Miljösamordnare.  
 
Mötet valde Elsa Blomskog till Miljösamordare.  
 
Ida Hammer kandiderade till Valberedningsledamot. 

 Elsa Blomskog och Agnes 
Häussermann lämnade mötet klockan 
20.59.    

 

  Ida Hammer kandiderade till Valberedningsledamot. 
 
Mötet valde Ida Hammer till Valberedningsledamot.  

 Karl Möllerberg yrkade på  
 
att ta paus i 5 minuter.  
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Mötet valde att bifalla Karl 
Möllerbergs yrkande.  
 
Mötet ajournerades klockan 21.01.  
 
Ida Hammer lämnade mötet under 
pausen.  
 
Mötet återupptogs klockan 21.06.  

   
§ 12.  Godkännande av utlägg/inköp  
   
 a. F.d. Jubileumsgeneral (Bilaga 2) Johan Thorsson föredrog utlägget enligt bilaga 2. 
 Föredragare: Johan Thorsson  

Mötet valde att godkänna utlägget. 
   
 b. Kafémästare (Bilaga 3) 

Föredragare: Josefin Nordqvist 
Josefin Nordqvist föredrog utlägget enligt bilaga 3. 
 
Mötet valde att godkänna utlägget. 

   
 c. Idrottsmästare (Bilaga 4) 

Föredragare: Frida Knutsson 
Frida Knutsson föredrog utlägget enligt bilaga 4.  
 
Mötet valde att godkänna utlägget. 

   
§ 13. Meddelanden Alma Fahlén Hammar meddelade att protokollet från 

Vårterminsmötet var försenat men skickat på justering.   
   
 Frida Knutsson lämnade mötet 

klockan 21.10. 
 

   
§ 14.  Information angående inköp av 

hårddiskar och minneskort (Bilaga 5) 
Föredragare: Ida Söderberg 

Ida Söderberg föredrog informationspunkten enligt bilaga 
5.  

   
§ 15. Information angående Sektionens 

Miljöhandlingsplan 2020 (Bilaga 6) 
Föredragare: Lina El Manira 

Johan Hallbeck föredrog informationspunkten enligt 
bilaga 6. 

   
§ 16. Information angående per capsulam-

beslut, verksamhetsåret 2020  
(Bilaga 7) 
Föredragare: David Bergman  

David Bergman föredrog informationspunkten enligt 
bilaga 7. 

   
§ 17. Information angående per capsulam-

beslut, verksamhetsåret 2020  
(Bilaga 8) 
Föredragare: David Bergman 

David Bergman föredrog informationspunkten enligt 
bilaga 8. 

   
§ 18. Information angående Visionärt möte 

(Bilaga 9) 
Föredragare: David Bergman 

David Bergman föredrog informationspunkten enligt 
bilaga 9. 

   
§ 19. Motion angående revidering av budget 

för Mässutskottet (Bilaga 10) 
Föredragare: Malin Strandmark 

Malin Strandmark föredrog motionen enligt bilaga 10. 
 
David Bergman meddelade att han tyckte att det var bra 
att budgeten uppdaterades.  
 
Mötet valde att bifalla motionen.  

   
§ 20. Motion angående revidering av budget 

för pHøset (Bilaga 11) 
Föredragare: Sofie Liljewall 

Sofie Liljewall föredrog motionen enligt bilaga 11. 
 
Mötet valde att bifalla motionen. 
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§ 21. Motion angående revidering av budget 

för projektgruppen K-sektionens 
pHaddrar (Bilaga 12) 
Föredragare: Sofie Liljewall 

Sofie Liljewall föredrog motionen enligt bilaga 12. 
 
Mötet valde att bifalla motionen. 

   
 Sofie Liljewall lämnade mötet klockan 

21.28. 
 

   
§ 22. Motion angående ändring av Riktlinje 

för Arkivering (Bilaga 13.1–13.3) 
Föredragare: Ida Söderberg och Adam 
Jacobsson Trönndal 

Ida Söderberg och Adam Jacobsson Trönndal föredrog 
motionen enligt bilaga 13.1–13.3.  
 
David Bergman frågade om motionärerna tillfrågat 
Prylmästaren angående motionen. Adam Jacobsson 
Trönndal svarade att de pratat med Prylmästaren 
angående det fysiska arkivet i Gallien. Ida Söderberg 
svarade att hon pratat med Prylmästaren och att de har ett 
möte inplanerat på fredag om det fysiska arkivet.  
 
Lisa Lindahl meddelade att motionärerna ska ha en stor 
eloge för det grymma jobb som de lagt ner på arkivet. 
 
Karl Möllerberg meddelade att han var imponerad av 
motionärernas arbete och att Sektionen nu har en jättebra 
grund att stå på för fortsatt arbete och att de borde få 
medaljnomineringar.  
 
Alma Fahlén Hammar meddelade att hon tyckte att 
motionärerna skulle få hedersmedaljer för att de lagt ner så 
mycket fritid och en stor del av sin sommar på detta.  
 
Mötet valde att bifalla motionen.  

   
§ 23. Motion angående fortsatt 

funktionärskap (Bilaga 14) 
Föredragare: Ida Söderberg 

Ida Söderberg föredrog motionen enligt bilaga 14. 
 
Mötet valde att bifalla motionen. 

   
§ 24. Motion angående uppdatering av 

Riktlinje för Krishantering (Bilaga 15) 
Föredragare:  

David Bergman föredrog motionen enligt bilaga 15. 
 
Casper Nisula yrkade på 
 
att i kolumn fyra, rad två, ändra numret till 076-213 09 55. 
 
David Bergman jämkade sig med Casper Nisulas yrkande.  
 
Mötet valde att bifalla Casper Nisulas yrkande. 
 
Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.  

   
§ 25. Motion angående val av funktionär till 

Jubileumskommittén (Bilaga 16) 
Föredragare:  

Andrea Öhlander föredrog motionen enligt bilaga 16.  
 
Mötet valde att bifalla motionen. 

   
§ 26. Motion angående uppdatering av 

attesträtt för Jubileumskommittén 
(Bilaga 17) 
Föredragare: Lovisa Persson och Andrea 
Öhlander 

Lovisa Persson föredrog motionen enligt bilaga 17.  
 
David Bergman frågade om Jubileumskommitténs 
reviderade attesträtt skulle fungera om lokalen för balen 
byts ut. Lovisa Persson svarade att attesträtten är gjord för 
hyrandet av Grand Hotel och att det nog blir lättast att 
revidera den igen om det skulle behövas.  
 
Mötet valde att bifalla motionen. 
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 Andrea Öhlander lämnade mötet 
klockan 21.45.  
 
Gabriella Petersson lämnade mötet 
klockan 21.46. 

 

   
§ 27. Rapport från (Bilaga 18)  
   
 a. Styrelsen  
   
 b. Alumniutskottet 

 
 

 c.  Ceremoniutskottet  
   
 d.  Cyberutskottet  
   
 e.  Idrottsutskottet  
   
 f.  Informationsutskottet  
   
 f.  Kafémästeriet  
   
 g.  Kommando Gul  
   
 h.  Mässutskottet  
   
 i.  Näringslivsutskottet  
   
 j.  pHøset  
   
 k.  Prylmästeriet  
   
 l.  Sexmästeriet  
   
 m. Skyddsutskottet  
   
 n.  Studiemästeriet  
   
 o. Studierådet  
   
 p. Valberedningen  
   
 q. Inspector  
   
 r. Kåren 

 
 

 s. Revisorer  
   
 t. Projektgrupper  
   
§ 28. Övriga frågor  Inga övriga frågor anmäldes.  
   
§ 29.  Beslutsuppföljning (Bilaga 19) David Bergman yrkade på  

 
att stryka punkt 1 i beslutsuppföljningen.  
 
Mötet valde att stryka punkt 1 i beslutsuppföljningen.  

   
§ 30.  Nästa Styrelsemöte David Bergman informerade att nästa Styrelsemöte äger 

rum den 1 oktober och att den främsta agendan är att 
skriva motionssvar inför Höstterminsmötet.  
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  ____ ____ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_____________________________ ________  _____________________________ ________
       
David Bergman    Alma Fahlén Hammar   
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
 

_____________________________ ________  _____________________________ ________
       
Sofia Bengtsson    Casper Nisula  
Justerare     Justerare 
 

§ 31.  OFMA Ordförande David Bergman förklarade Kemi- och 
Biotekniksektionens Styrelses femte protokollmöte 
avslutat klockan 21.49. 


